

The Committee proceeded to consider its business pursuant to the authority conferred on it by Standing Order 96(3)(c).

At 5:20 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Malcolm Jack
Clerk of the Committee

WEDNESDAY, OCTOBER 7, 1987
(15)

The Standing Committee on Management and Members' Services met at 3:47 o'clock p.m., in Room 209 of the West Block, this day, for the purpose of election of a Chairman and a Vice-Chairman.

Members of the Committee present: Albert Cooper, Lloyd R. Crouse, Jack Ellis, Rod Murphy, Marcel Prud'homme.

In attendance: From the Library of Parliament: Wolfgang Koerner, Research Officer.

Pursuant to Standing Orders 91 and 92(1), election of Chairman and a Vice-Chairman.

The Clerk presided over the election of a Chairman.

Lloyd Crouse moved,—That Marcel Prud'homme do take the Chair as Chairman of the Committee.

The question being put on the motion, it was agreed to and Marcel Prud'homme was declared duly elected Chairman.

The Chairman thanked the members of the Committee for the honour bestowed upon him and called for a motion to appoint a Vice-Chairman.

On motion of Albert Cooper, seconded by Rod Murphy, Jack Ellis was duly elected Vice-Chairman.

The Chairman read a letter addressed to the former Clerk of the Committee and with the other Members, thanked him for his years of service to the Committee.

At 4:06 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

James A. Taylor
Clerk of the Committee

Le Comité entreprend de déterminer ses travaux, conformément aux dispositions du paragraphe 96(3)c) du Règlement.

À 17 h 20, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Malcolm Jack

LE MERCREDI 7 OCTOBRE 1987
(15)

Le Comité permanent de la gestion et des services aux députés se réunit, aujourd'hui à 15 h 47, dans la pièce 209 de l'Édifice de l'ouest, pour élire un président et un vice-président du Comité.

Membres du Comité présents: Albert Cooper, Lloyd R. Crouse, Jack Ellis, Rod Murphy, Marcel Prud'homme.

Aussi présents: De la Bibliothèque du Parlement: Wolfgang Koerner, attaché de recherche.

Conformément aux dispositions de l'article 91 et du paragraphe 92(1), choix d'un président et d'un vice-président.

Le greffier préside l'élection d'un président.

Lloyd Course propose,—Que Marcel Prud'homme assume la présidence du Comité.

La motion est mise aux voix et adoptée, puis Marcel Prud'homme est déclaré dûment élu président.

Le président remercie les membres du Comité de l'honneur qu'ils lui font et demande que l'on propose une motion en vue de désigner un vice-président.

Sur motion d'Albert Cooper, appuyé par Rod Murphy, Jack Ellis est dûment élu vice-président.

Le président lit une adresse destinée à l'ancien greffier du Comité, puis lui-même et les autres membres du Comité lui expriment leurs remerciements pour les années qu'il a consacrées au Comité.

À 16 h 06, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
James A. Taylor